

RFP 20-58089 Q&A 2

Q2. It is stated in the call for tenders that "the parties agree that no provision relating to limitation of liability or indemnity shall apply to the contract unless it is reproduced in full in the articles of the agreement". In order to allow us to bid, would the National Research Council of Canada agree to limit the contractor's liability to the value of the contract?

A2. The NRC cannot negotiate the terms of the contract until they have the final results of the tender, after which time these discussions could take place. Please be aware that changing the terms and conditions in response to this call for tenders could render your offer non-responsive.

Q2. Il est mentionné dans l'appel d'offres que « les parties conviennent qu'aucune disposition relative à la limitation de la responsabilité ou à des indemnités ne s'applique au contrat à moins d'être reproduite entièrement dans les articles de convention ». Afin de nous permettre de soumissionner, est-ce que le Conseil national de recherches du Canada accepterait de limiter la responsabilité de l'entrepreneur à la valeur du contrat?

R2. Le CNRC ne peut pas négocier les termes du contrat avant d'avoir les résultats finals de l'appel d'offres, par la suite cette discussion peut avoir lieu. Sachez que changer les termes et conditions en réponse à cet appel d'offres pourrait rendre votre offre non recevable.